
Zápis z porady vedení PřF UJEP dne 16. 12. 2008. 
 
   Přítomni:   doc. Novák.doc. Pavlík, dr. Balej, dr. Žižková, dr. Sýkorová Dvorníková,                           
                      ing. Lauterbach. 

1. Vedení se zabývalo závěry a doporučeními, které vypracovala AK v rámci evaluace 
UJEP. 

2. Děkan pověřil tajemníka projednat na rektorátě otázku vybudování chodníku k budově 
katedry matematiky v Klíšské ulici a řešit dodělání rekonstrukce této budovy. 

3. Statické stránky je možné připomínkovat Ing. Hájkové na Centrum informatiky do 22. 
12. 2008. 

4. Do IGA PřF přišly 4 návrhy. Vedení PřF se dohodlo na rozdělní částky 150 tis. Kč. 
Stejně jako v loňském roce tato částka bude rozdělena ve dvou kolech. 

5. Vedení diskutovalo finanční spoluúčast PřF na projektu COST, který získal dr. Marek 
Malý. 

6. Proděkan Balej informoval vedení o proběhlém vnitřním oponentním řízení Mgr. 
Sýkorové na katedře informatiky. 

7. Tajemník informoval: 
- laboratoře katedry geografie v budově Chemingu jsou před dokončením, termín 

slavnostního otevření je plánován na leden 2009, dr. Dvorníková dohodne s Mgr. 
Oršulákem přesné datum a pozvání hostů, 

- upozornil na problém s přetížením elektrické sítě v budově kateder a jejím častým 
vypadáváním, 

- nastal problém s výukou v aulách PF vzhledem k nízké teplotě v těchto prostorech,  
- od ledna 2009 bude funkci požárního preventisty zastávat slečna Svobodová. 

 
                                                                          
 
 
 
                                                                                Doc. RNDr. Stanislav Novák,CSc. 
                                                                                                       Děkan PřF  
 
 
 
 
 
 
Zapsala: Y. Jůzová                                                                           


